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Aquest dimecres s’ha celebrat a l’Hotel Palace de Barcelona el
tradicional esmorzar organitzat pel Nueva Economía Forum. La
Tribuna  Catalunya  aquesta  vegada  ha  estat  encapçalada  per
Dolors Feliu, presidenta de l’Assemblea, que ha respost les
preguntes del moderador de l’acte, el periodista Joan Maria
Morros.

L’acte  ha  començat  amb  el  discurs  de  Josep  Costa,
exvicepresident del Parlament, que ha destacat el rol dels
activistes  de  l’Assemblea:  “militants  compromesos  amb  la
independència que sovint són incompresos, però que els toca
anar una passa per davant de la societat, per empènyer-la”.

La  primera  part  ha  anat  dedicada  a  la  relació  de  les
negociacions actuals amb la independència. Feliu ha volgut
alertar dels perills de “l’acomodació a Espanya” dels pactes
amb  l’estat,  que  suposarien  abandonar  qualsevol  esperança
d’aconseguir la independència. “És amb la fonamentació de l’1-
O que som aquí i que hem avançat, destruir aquest bagatge és
una irresponsabilitat”, ha conclòs.

Un dels elements que la presidenta de l’Assemblea ha volgut
remarcar  és  que  el  Parlament  actual,  amb  majoria
independentista,  ha  de  “fer  de  motor  per  assolir  la
independència”.

Pel que fa als passos cap a fer efectiva la independència,
Feliu  ha  proposat  tres  camins,  amb  el  Parlament  com  a
protagonista  i  el  suport  clau  de  la  mobilització:
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Tornar a entrar al registre del Parlament la Declaració
d’Independència  de  2017,  amb  el  consegüent  debat  i
fixació de data per a la seva ratificació.
Marcar una data per un referèndum de ratificació de l’1-
O.
Convocar  eleccions  plebiscitàries  per  ratificar
democràticament el que considerem el referèndum legítim
de l’1-O.

Ha fet també un toc d’atenció als partits que, veient la
situació actual “ja haurien d’haver vist o preparat aviat
declaracions  sobre  la  sobirania  del  Parlament  i  sobre  el
refermament amb el compromís de l’1-O; aquest hauria de ser el
marc  si  es  planteja  qualsevol  amnistia”.  Considera  que
l’amnistia  que  s’està  negociant  “hauria  d’anul·lar
l’antijuridicitat  amb  què  s’han  castigat  declaracions  de
sobirania i del dret a l’autodeterminació per la independència
de Catalunya”.

Dolors  Feliu  ha  volgut  acabar  la  seva  intervenció  amb  un
missatge optimista: “Catalunya és més a prop d’assolir la
independència  del  que  ens  pensem.  Continua  present  als
carrers,  a  la  política,  en  tota  acció  que  es  fa  i  a
l’imaginari  de  l’Estat  espanyol”.

Al torn de preguntes, la presidenta de l’Assemblea ha remarcat
que, si hi ha un projecte independentista des dels partits,
creixerà el vot independentista. Si no s’avança cap a aquesta
direcció, caldrà que l’Assemblea impulsi la llista cívica, una
eina  que,  com  ha  recordat  Feliu,  hauran  de  revalidar  les
sòcies i socis de l’entitat en els pròxims mesos.

Ha volgut deixar clar també que l’Assemblea no està en contra
de l’amnistia, sinó que està a favor de la independència. Per
tant, ha reblat que l’amnistia, si s’aprova, ha de ser una
oportunitat per avançar-hi, no un retrocés que comporti una
renúncia a la unilateralitat.


